
 

SPØRGSMÅL NR.  S 458 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Ældreministeren 

Dato: 2. januar 2017 

Stillet af: Finn Sørensen (EL)  

Synes ministeren, at det er godt, at finanslovsaftalen for 2017 ikke indeholder 

øremærkede midler til en videreførelse af det klippekort til ekstra 

hjemmehjælp, som blev indført i 2015, eller er ministeren enig i, at et sådant 

”klippekort” er i bedste overensstemmelse med 

hjemmehjælpskommissionens anbefalinger, at det giver et reelt frit valg til 

borgeren, at det rummer muligheden for bedre livskvalitet, og at det derfor 

bør fortsætte i hjemmeplejen, ikke mindst set i lyset af at regeringen selv har 

indført en lignende ordning på plejehjemmene i finanslovsafttalen for 2017?  

(Spm. nr. S 458). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 2. januar 2017 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Finn.S@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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